
Interpelácia č. 42/2012   
 

 

13. riadne zasadnutie mestského zastupiteľstva 

konané dňa 28.11.2012  
 

 

 

 

MUDr. Halapin: 

Natrafil som na jeden program Adobe dizajn standard, profesionálny program na úpravu 

fotografii, kto ho využíva alebo za akým účelom bol zakúpený v sume 1290 € na mestský 

úrad. Čo sa týka programov, sú programy aj Open ofis, otvorené programy Open s  na tvorbu 

webových stránok. Tá webová stránka, ktorú má momentálne mesto Trebišov myslím si, že 

nie je až taká náročná, aby potrebovala program za 1290 € lebo sú na internete dostupné 

voľne šíriteľné a voľné programy, ktoré kvalitatívne dokážu urobiť také stránky, ktoré úplne 

postačujú a v takomto formáte a s takýmto obsahom ako momentálne je tá stránka, tak určite 

taký program sme nepotrebovali.  

 

MVDr. Selecký: 

Čo sa týka softvéru   Adobe dizajn, je to softvér, ktorý používame z toho dôvodu, že máme 

zamestnancov, ktorí nám robia aplikácie na úpravu fotografií na našom webovom sídle 

www.trebisov.sk a takisto vydáva mesto Občasník, kde  robíme ho vo vlastnej réžií, čo sa 

týka dizajnu a obsahovej náplne a z toho dôvodu tieto softvéry sú potrebné preto, aby sme ich 

dali v takom formáte do tlače, aby boli realizovateľné. To sú dôvody, kvôli čomu sú tieto 

softvéry aj tieto telefóny zakupované.  

K webovému dizajnu toľko, túto stránku po piatich rokoch sme platili za spravovanie webovej 

stránky Ing. Ferkovi 500 € bez DPH, každý jeden mesiac. Zakúpenie takéhoto softvéru 

návratnosť je necelé tri mesiace. Táto stránka je zatiaľ vo vývoji, prvý mesiac beží v podstate 

s tým, že sú plány aby táto stránka sa vylepšovala a pracuje sa. Okrem toho sa ten softvér 

využíva aj na to, že si robíme informačné a propagačné materiály, sami robíme to, robíme tam 

tie úpravy a na to ten softvér je nutný. Čo sa týka wordových operácií, tam nie je možné 

všetky tieto veci robiť tak, žeby sme to odovzdali v takom formáte pre reklamné agentúry, 

ktoré nám to tlačia a toto je vyhovujúce a s týmto programom sa bude ďalej pracovať. Nie je 

to konečný stav tejto webovej stránky a čo sa týka účelnosti využitia týchto financií, dovolili 

sme si to zakúpiť z toho dôvodu, že výrazne šetríme už po 2 mesiacoch finančné prostriedky 

na prevádzkovanie webu.  
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